
 

 

 
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde Rækker Mølle Skolen 
Tirsdag d. 12. november 2024, kl. 17.00 – 19.00 
Mødeleder: Nina 
Referent: Charlotte 
 
Deltagere: Dorete Mostrup, Simon Villumsen, Nina Hansen, Ditte Schjelde, Henriette Levring, Trine Vils, Charlotte Andersen, Henrik 
Olesen og Christian Salmansen 
 
Afbud: Jan Vennevold, Carsten Dahl 
 

Punkt Resume Referat Beslutning 
1. Trivselsråd • Piger på mellemtrin • Der er et ønske fra pigerne på 

mellemtrinnet om et skab/hylde på et af 
toiletterne til opbevaring af hygiejnebind 
mm. 
 

• Bestyrelsen bakker op om 
dette og Christian aftaler 
nærmere med Caroline og 
evt. Torben Hansen. 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
2. Meddelelser: 
- Formand 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- Personale 
 
 
 
 
 
 
 

 
F:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
P: 

 

 

 
 

 
F: Nina orienterede om møde i 5-
skolesamarbejdet. De 5 bestyrelser var godt 
repræsenteret. Det var godt at få sat ansigt 
på de nye ledere fra Skjern, Stauning og 
Borris. 
På mødet var der gruppe-drøftelse 
omkring/ønsker til overgangsarbejdet 
mellem fødeskolerne og 
overbygningsskolen. Det var en god aften. 
 
Christian kunne orientere om, at der 
fremover vil være en´ fælles dato, hvor de 
forskellige overbygningsskoler inviterer 
kommende elever på besøg. I 2025 bliver 
det fredag d. 13. juni. 
 
I uge 47 deltager Nina og Henriette til møde 
i Folkeskolernes Samråd i Tim. 
På dagsordenen er der bla. drøftelse vedr. 
Lukning af en af kommunes specialcentre. 
Derudover er inklusion på dagsordenen.  
 
 
P: På skolen er der godt gang i skole/hjem-
samtaler. 
 
Torsdag d. 14/11 sælger 5. og 6. klasse 
brød/kager, når de ”Bager for en sag” til 
gavn for Børnetelefonen. De håber på stor 
opbakning. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
 
- Skoleleder 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- SFO 
 
 
 
 
 
 

 

S: Prioriteringer af opgaver  
• Lasercutter  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SFO: 
 
 
 
 
 
 

S: Christian orienterede om situationen 
omkring Lærkereden, hvor Louise pt. er 
sygemeldt. CS dobbeltjobber derfor i denne 
tid og dette betyder også, at han må lave 
ekstra prioriteringer i sit arbejde. 
 
CS orienterede om Lasercutteren, som nu er 
installeret og bruges flittigt. 
 
 
 
CS orienterede om henvendelse fra præsten, 
Ruben, vedr. minikonfirmand. 
De ønsker en ny struktur, da årgangene er 
meget små og de derfor sidder med meget få 
elever. 
Der er et ønske om, at der i stedet arrangeres 
1 el. 2 heldagsture. 
 
Julegudstjeneste bliver i år: 
D. 18/12 – Dagplejen – Sædding Kirke 
D. 19/12 – Børnehaven – Hanning Kirke 
D. 20/12 – Skolen – Hanning Kirke 
 
 
SFO: Sfo’en har holdt Halloween-fest. Det 
er en stor dag for både børn og voksne. 
 
I sfo’en arbejdes der nu på julen. Vi 
forbereder Åbent hus, julefrokost for 
børnene og julehyggedag. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bestyrelsen bakker op om dette 
ønske. 

 
 
 
 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
 
 
 
 
- Andre 

 

 
 
 
 
A: 

Katrine (medhjælper) har takket ja til timer i 
børnehaven. Det er både hun og børnehaven 
glade for. 
 
A:  
 

3. Siden sidst • Møde i 5 skolesamarbejdet • Møde i 5-skole samarbejdet – se under 
punkt 2. 

 
• Bedsteforældredag – meget god dag med 

mange besøg. Så mange besøg, at vi løb 
tør for rundstykker. Der dukker flere op 
end der er tilmeldte. Næste år køber vi 
lidt flere rundstykker og glæder os over, 
at så mange vil besøge os. 

 
• Åbent hus – også meget godt besøgt i år. 

 
 

 

4. Mad fra hallen 
 

 

 
 

• Iflg. CS vil Margit gerne lave skole-
mad igen, dog vil der være perioder 
af året, hvor det ikke vil være en 
mulighed. 

• CS vil gerne at bestyrelsen laver 
retningslinjer/skriv til 
madbestillingssedlen. 

 

 

 

Nina laver teksten og vender 
den med Margit. 

 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
5. Pædagogisk Weekend  • 2024 

• Kerneopgaven/værdigrundlag  
• https://padlet.com/christian_salma/ker

neopgave-172n51qruwgdr5m9 
• Dato 2025 

• CS orienterede om vores pæd. weekend, 
hvor vi bla. arbejde med vores 
Kerneopgave. 

• Næste år vil vi gerne, at bestyrelsen 
deltager, så derfor må alle gerne sætte 
kryds i kalenderen fredag d. 26/9-25. 

 

 

6.Skoleudviklingssamtale 

 

• Gennemgang af denne • CS orienterede om 
skoleudviklingssamtalen. 
Skoleudviklingssamtalen er en erstatning 
for den tidligere DBA. 
Til samtalen drøftes bla. 
trivselsmålingerne, nationale-test, 
sprogvurderings i bhv. kl. 
 
Derudover drøftes Fra teknologi til 
didaktik. Vi skal bla. lave en ny 
skoleplan for anvendelse af teknologier. 
 
Vi drøftede også Folkeskolens 
Kvalitetsprogram og Inkluderende 
Læringsmiljøer, herunder K-log. 
CS orienterede om brugen af K-log, som 
vi også arbejdede med på vores pæd. 
weekend. 
K-log giver overblik over, hvad vi skal 
arbejde med på elev-, klasse- og 
skoleniveau. 

 

 

7. Revidering af principper 
 

• Kost 
• Risikofyldt leg  

 De ligger på hjemmesiden  

• Begge principper blev godkendt. Begge principper blev 
godkendt. 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
8. Økonomi Budget 2025 • CS informerede om økonomien. 

 
Vi drøftede faldende børnetal og 
betydningen af dette. 
 

Vi besluttede, at drøftelsen af 
faldende børnetal, herunder 
branding og samarbejdet med 
div. Borgerforeninger, 
idrætsforeninger osv. skal være 
et punkt på dagsordenen på et 
af de kommende 
bestyrelsesmøder. 
 

9. Digital dannelse • Nyt fast punkt i år 
• Evaluering af deling af links i 

forhold til digital dannelse 
Hvad blev beslutningen på dette 
punkt? 

• Vi besluttede på sidste bestyrelsesmøde, 
at dette punkt ”holder pause” til foråret 
2025, hvor vi igen vil drøfte, om det skal 
være et fast punkt. 

Dette punkt skal med på 
dagsordenen i foråret 25. 

10. •   
 

 

11. 
Punkter til kommende møder 

•  • Forskudte valg til skolebestyrelsen. 
• Lave princip omkring overgange.  
• Forældresamarbejde/øget 

forældreinvolvering. 
• Faldende børnetal, herunder branding 

og samarbejde med div foreninger. 
• Digitaldannelse (foråret 25) 

 

 

12. Eventuelt    
    

 
Næste bestyrelsesmøde: Onsdag d. 4. december 24 
 
Afbud til: 
 

Afbud fra:  


	Tirsdag d. 12. november 2024, kl. 17.00 – 19.00

